
 
Sala Voltige och Hästsportförening 
Protokoll noteringar och fattade beslut Januari-Oktober 2024 
 
 
Styrelsemöte 21 Januari 2024 

 
 

• Framtidsgruppen ska ta kontakt med kommunen för att se om det finns möjlighet att ta fram 
förutsättningar att ”hyra” kontoret som finns i anslutning till ridhuset 

 
• Framtidsgruppen ska träffa styrelsen för Sala GF, ang möjlighet att ha träningar på simulatorn i 

deras lokal? 
 

• Framtidsgruppen ser över möjlighet till alternativ uppstallning i lada/lösdrift 
 

• Tryck på egna kläder och utrustning skall förankras i styrelsen, trycken skall följa vår grafiska 
profil. 

 
• Team eller individuella inom föreningen som vill göra egna insamlingar och sponsring skall 

förankra detta i styrelsen. Gäller även privata team/voltigörer. 
 

• Medlemsavgift föreslås höjas till 360 kr, tas upp till beslut på årsmötet i februari 
 

 
 
 
Styrelsemöte 4 Februari 2024 

 
• Inga beslut fattade på detta möte 

 
 
 

Styrelsemöte 7 April 2024 

 
• Städ och uppdatering hemsidan är påbörjad 

 
• Kontakt med kommunen ang hjälp med lokalhyra 

 
• Uppkoppling mellan hemsida och Idrott on line, syftet kollas upp 

 
• Åtgärd för att minska skräppost på infomejlen kollas av IT ansvarig 

 
• Marknadsgruppen pausas och går in i mediagruppen 

 
• Utsedd styreleserepresentant tar dialogen med Sala GF, även alternativet Salberga hallen kollas 

upp.  
 

• Ta reda på mer kring regler för anläggningsbidrag, krav på arende? 
 

• Förslag på ersättning för hästarna presenteras och styrelsen jobbar vidare med detta 
 

• Person från longörsgruppen utsedd till att titta vidare på förslag på Hästavtal 
 

• Utbildning av våra ledare, föreningen bekostar tränarutbildning via Riksidrottförbundet 
 



• Uppdatering ang Hemmatävlingen, arbetet flyter på, funktionärsmöte den 28/4, rosetter skall 
beställas 

 
• SM – budget ses över av ekonomiansvarig 

 
• Insamling till tävlingsgrupper – alla som är med och bidrar kan vara med och nyttja pengarna. 

Voltigörer. Longörer, medhjälpare, grooms osv. 
 

• Vid tävlingar som är dyrare får man ett högre bidrag om kassan tillåter 
 

• Två av styrelsen utsedda personer kollar upp Idrott on line och mejlistan då den inte fungerar 
 

• Se över informationsflödet inför möten, lägga ut datum för aktiviteter med framförhållning  
 

• Se över träningskostnaden för de barngrupper som endast tränar på simulatorn 
 
Styrelsemöte 5 maj 2024 

 

• Team Afrodite får ta emot ett riktat bidrag om 5000 kr  
 

• Beslutar att vi ska ha Swedbank pay 
 

• Tävlingsgrupperna får ett bidrag på 20.000 kr till tävlingskassan 
 

• Jobba vidare med frågan angående träningslokal till hösten 
 

• Grupper som endast tränar på simulator kan välja att betala månadsvis (75 kr /pass) eller /gång 
(85 kr /pass)  

 
• Mål att ta oss ut minst en gång / år till annan förening med någon av våra grupper i 

marknadsförings syfte. 
 

• Inköp av föreningshäst, hur kommer vi vidare? Behov av fler hästar. 
 

• US planerar för sommarläger och avslutning 
 

• Mötet beslutar att stötta privat ekipage som åker till CVI i Finland med en summa av 3000kr 
 

• Föeningen köper grus för 2000 kr av medlem som tidigare bekostat grusning av hage, hagen 
reserveras därmed till en framtida föreningsägd häst. 

 
• Bro byggs i anslutning till betesmark, om föreningen bygger beteshage och vill nyttja bron inom 5 

år betalas avgift enligt överenskommelse. 
 

 

 

Styrelsemöte 1 Juni 

 
• Ta fram återrapporterings mall för bidrag som betalats ut till föreningen, för att lättare kunna följa 

projektet. 
 

• Ekonomiskt focus ligger just nu på insamling och Ny häst 
 

• Ansökan om pengar från Sala sparbank miljonen skall göras senast 30/6 -  till föreningsägd häst  
 

• Arbete med enkäterna pågår 



 
• US har kommit igång med planering för sommarläger – publicera på sociala medier 

 
• Istället för deltagande på Nordiska mästerskapet i Danmark så arrangeras ett läger på 

hemmaplan för tävlingsgrupperna. 
 

• Information från tävlingsledningen kring hemmatävlingen. 
 
Styrelsemöte 1 september 2024 

 
• Actionpunkter tas upp på kommande möten 
• Målen följer 3 års planen som tagits fram 

 
• Nu är vi 65 aktiva voltigörer i föreningen vilket är rekord i Sala voltige historia 

 
• Nytt beslut ang Swed bank pay – då det är ekonomiskt ofördelaktigt för vår förening tas beslutet 

att inte använda detta. 
 

• förslag på hästavtal läggs upp i digital beslutskanal 
 

• Sommarläger gav +21.325,00 
 

• Vi får 150.000 till Ny häst från Sala sparbank miljonen 
 

• Vinsten på försäljning av Ullmax och plastpåsar riktas till Nya hästen 
 

• Del av Para- bidrag kommer att öronmärkas för en av de”fasta” boxplatserna på Hammarhagen. 
 

• Tävlings gruppernas insamlings konto redovisas i förekommen FB grupp 
 

• Ansökan om bidrag på 25.000 för studieresa med para gruppen samt utbildning av ledare till 
Paran har lämnats in till ATG drömfond parasport, svar lämnas under November månad. 

 
• Värdegrundsarbete framtaget 

 
• Ny häst på gång 

 
• Arbetet med uppdatering av hemsidan pågår 

 
• US ansvarar och planerar för halloween uppvisning samt aktivitet 

 
• Info om arbetet med SM/RM på strömsholm 

 
Styresemöte 13 oktober 2024 

 

• Försäkringen för Nya hästen ändras så att kostnaden blir lägre 
 

• Ny högtalare för träning på Hammarhagen köps in 
 

• Försäljningen av Ullmax +20.000 används till kostnader av Nya hästen såsom försäkring mm 
 

• Hästavtalen är nu klara, beslutet är taget med undantag av de personer som äger häst i 
föreningen för att undvika en jävsituation.  

 
• Ansökan om Bidrag för Lucia på torget har skickats in till kommunen 

 



• Arbete pågår med projektpengar för arbetet med värdegrunden 
 

• US fortsätter att arbeta med Halloween samt Juluppvisning 
 

• Vi har fått erbjudande av att få gratis hjälp av en löpcoach vilket vi gärna tar emot. 
 

• Kan vi ha rena skrittgrupper för att öka intäkterna? Verksamhetsgruppen tittar på frågan. 
 

• From 1/11 får Nya hästen en medryttare som betalar 2.200 kr/månad 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


